

Notulen MR-vergadering G.A. de Ridderschool

Dinsdag 30 januari 2024, 19.30 uur

Aanwezig: Ellen (voorzitter), Meike (notulen), Karin, Ilse, Albert, Lotte

Afwezig: Gea, Marike, Mark

1. Opening

2. Vaststellen agenda

Vastgesteld

3. Vaststellen notulen MR-vergadering 19 dec (zie SharePoint en mail d.d. 25-01-'24)

Vastgesteld

4. Uit het activiteitenplan / vorige vergadering

- *Begroting schoolniveau vervolg*

We laten Albert eerst een toelichting geven maar we vinden het nog steeds onoverzichtelijk. Ellen neemt contact op met de VOO om een expert mee te laten kijken en ons te adviseren. Ellen stuurt tevens een mail naar de andere MR'en om te vragen hoe zij hierin staan.

- *Contact Ouderraad (Ilse)*

Ilse is aangesloten bij een OR-vergadering. Het was een kennismaking, we hopen tot een mooie samenwerking te komen. Mogelijk opnieuw aansluiten 13 mei met een gericht agendapunt.

- *Leerlingenraad (Gea)*

Vanwege afwezigheid van Gea bespreken we dit punt met Albert omdat hij hier ook bij betrokken is.

- *Rapporten (Ilse)*

Ilse heeft met Albert gesproken over een aanvulling in het rapport ter verduidelijking voor de ouders, hier is een document voor opgesteld. We nemen dit gezamenlijk door. Er komt nog een extra toelichting bij de tabel die hierin verwerkt staat. De leesbaarheid van het rapport kan ook besproken worden in het ouderpanel.

- *Nieuwbouw (zie actielijst)*

We laten eerst Albert de laatste stand van zaken toelichten. Het blijft een beetje ongrijpbaar en vaag hoe en wanneer we als MR betrokken kunnen worden. Het is fijn dat we mondeling steeds wel te horen krijgen wat de stand van zaken is, maar het is zoeken naar waar we daadwerkelijk ook iets kunnen betekenen. Uit het artikel (<https://voo.nl/wp-content/uploads/2021/07/Rol-van-de-MR-bij-het-bouw-proces.pdf>) komt naar voren dat we als MR adviesrecht hebben. Echter is het lastig waar dit precies kan. We hebben bij Albert aangegeven of we iets concreets (visie) kunnen ontvangen. Hij gaat dit ook navragen bij Ryse.

- *Cursussen MR*

Ilse is naar de MR-start cursus geweest, dit was nuttig. Ze heeft de map en het handboekje nog niet ontvangen. Op 13 maart is MR-verdieping en op 18 maart is MR en schoolplan. We verdelen ons als MR-leden over beide data, beide mag ook.

5. Overleg met directie (Albert vanaf 20.00 uur)

- *Stand van zaken nieuwbouw*

Drie sporen in de nieuwbouw; gebouw, totale gebied en verkeer. Voor de ontwikkeling van het gebouw zelf is de inventarisatie gedaan. Voorlopig programma van eisen wordt straks definitief opgesteld, dan is er weinig inspraak meer mogelijk. Architecten kunnen daar op inschrijven en dan wordt er een toegewezen. Albert wil ons erbij betrekken en vraagt na bij Ryse wat er gedeeld kan worden, ook richting ouders. Albert stuurt dit naar Meike.

Een zorg is momenteel de sportvoorziening. Sportvoorziening bij school is de voorkeur. Maar bij een bijeenkomst van de gemeente, waar Albert bij was over visie op binnensportaccommodaties, is gesproken over het feit dat ook de Drenthetal aan vernieuwing toe is en de zorg dat daar dan 30 uur aan gymlessen weggetrokken wordt door GA de Ridder en de Beatrix. Moet er dan op de plek van de Drenthetal vernieuwd worden of een sporthal bij de school gebouwd worden, dit zal wat vragen van het hele gebied en omgeving. Het integrale maakt het lastig, alles hangt van elkaar af en met elkaar samen. Dit kan mogelijk vertragend werken, hopelijk zorgt het er niet voor dat er alsnog steeds naar de Drenthetal gefietst moet worden voor gym als het schoolgebouw wel klaar is.

- *Begroting schoolniveau vervolg*

Albert heeft de schoolbegroting met ons gedeeld die hij nu ontvangen heeft van Kits Primair. Het is een statisch overzichtsdokument. Albert heeft nog niet de ruimte om zelf te schuiven. De posten heeft Albert nu inzichtelijk maar hij heeft nog geen grip. Om iets te willen veranderen in de begroting, moet hij nog steeds contact opnemen met het stafbureau. Het is nog niet zoals men wil. Het stafbureau geeft aan dat de ICT ook nog niet zo ver is.

- *Onderwijsinhoudelijke ontwikkelingen: Burgerschap*

N.a.v. de vorige vergadering komen we hier op terug. Het laatste document was nogal breed en we misten een duidelijke lijn/visie. Albert geeft aan dat dat document meer een inventarisatie is van alles wat er nu ligt aan "burgerschap". Albert heeft een scholing gedaan en de school is stappen aan het zetten om naar een visie te komen en een curriculum op te stellen. Albert deelt dit document en stuurt dit naar Meike.

- *Ouderpanel*

Op 11 maart zal er een ouderpanel georganiseerd worden. Albert benadert 3 ouders per groep rechtsreeks. Afhankelijk van de reactie volgt hierna mogelijk nog een "open" inschrijving (bijvoorbeeld met inschrijving via Parro). Ilse sluit vanuit de MR hierbij aan.

- *Beleid vervanging bij ziekte (zie SharePoint en bijlage mail d.d. 25-01-'24)*

Het lerarentekort is groot en in tijden van een griepgolf is dit extra voelbaar. Albert heeft een document gedeeld over beleid bij vervanging in geval van ziekte van leerkrachten. We nemen dit document door. Er is een aantal scenario's uitgeschreven. We vinden het een goed document waarin alles op alles wordt gesteld om zoveel mogelijk te voorkomen dat kinderen thuis komen te zitten en ouders op tijd te informeren. Albert gaat dit document delen met de ouders.

- *Leerlingenraad*

Groep 6, 7 en 8 zijn vertegenwoordigd. Groep 5 wordt niet meegenomen, omdat dit qua locatie niet handig is maar ook omdat uit eerdere ervaringen blijkt dat het voor die leeftijd soms nog lastig is. Albert begeleidt deze bijeenkomsten. Mochten er notulen opgesteld worden, kunnen deze mogelijk ook naar de MR gestuurd worden, om te kijken waar we elkaar kunnen vinden.

6. Mededelingen en ingekomen stukken

- Vraag over het afzeggen van gymlessen

7. GMR (Lotte vanaf 20.30 uur)

- *Terugkoppeling ARBO*

Niet besproken in GMR, komt in maart terug

- *Personeelsbeleidsplan*

Niet besproken in GMR, komt in maart terug

- *Veiligheidsplan /zwemprotocol*

Niet besproken in GMR, komt in maart terug

- *Schoolondersteuningsprofiel (SOP) vanuit het Samenwerkingsverband (SWV)*

Niet besproken in GMR, komt in maart terug

- *Inspectie verslag*

Naar aanleiding van de herstelopdrachten was er een bezoek van de inspectie. De inspectie was positief; er is hard gewerkt, inspectie is tevreden over wat ze gezien hebben. Het verslag komt over ongeveer 3 weken online via de site van de inspectie en Kits Primair.

- *Sportleerkrachten*

Er is nu een samenwerking met SportDrenthe, waarbij gymleerkrachten vanuit SportDrenthe worden ingezet voor (een deel van) de gymlessen. Dit beleid is uitgezet voor 2 jaar. Lotte heeft de vraag gesteld over hoe na deze 2 jaar gewerkt gaat worden. Wat is de visie hierover? Wordt er gewerkt met leerlijnen voor bewegingsonderwijs? De directeur-bestuurde kon hier nog geen antwoord op geven. Dit is onder de aandacht en komt weer terug.

- *Samenwerking Kits Primair en CKC*

Het is als vraag ingebracht hoe de samenwerking verloopt in het kader van de nieuwbouw. Het verloopt soms moeizaam. Het is goed om hierbij stil te staan en een goede samenwerking te hebben als we straks in 1 gebouw komen.

- *Ontwikkeling doorstroom personeel en behoud van talenten*

Dit is besproken en onder de aandacht.

- *Vacature GMR-lid*

Lotte stopt als GMR-lid aan het einde van dit schooljaar. Er moet een vacature opgesteld worden voor een opvolger. Lotte pakt dit op met Albert.

8. Actielijst

<i>Actie</i>	<i>Wie</i>	<i>Stand van zaken d.d. 30 jan</i>
'Tijdspad' nieuwbouw opvragen en delen met MR in kader van adviesrecht. Wanneer wordt de MR betrokken? Is er al meer een plan?	Directie	Albert bespreekt dit met Ryse en komt met een terugkoppeling. Volgende vergadering lijkt aan de late kant i.v.m. vaststellen van zaken
Afspraak over sparren over duidelijkere informatie over het lezen van de rapporten	Ilse / Albert	Dit is gedaan
Datum eind januari prikken voor bijeenkomst met VOO deskundige en andere MR'en uitnodigen, indien nodig.	Ellen	Ellen stuurt de begroting door naar de VOO om mee te kijken en stuurt een mail naar de andere MR'en met de vraag hoe zij er nu in staan
Terugkoppeling na aansluiten bij OR-vergadering. Punten mee over samenwerking en inzicht in wat er met ouderbijdrage gebeurt	Ilse	Ilse is aangesloten. We proberen de samenwerking warm te houden en nogmaals aan te sluiten of uit te nodigen
Concrete punten inbrengen wat we willen weten of waarover we willen meedenken in de nieuwbouw	Allen	Dit punt schuift door, Albert geeft nog een terugkoppeling
Vragen aan de coördinator leerlingenraad hoe het loopt	Gea	Dit is gedaan

<i>Actie</i>	<i>Wie</i>
'Tijdspad' nieuwbouw opvragen en delen met MR in kader van adviesrecht. Wanneer wordt de MR betrokken? Is er al meer een plan? Kan gemaïld worden naar Meike	Directie
Document Burgerschap mailen naar Meike	Directie
MR-lid aansluiten bij ouderpanel 11 maart	Ilse
Begroting doorsturen naar deskundige VOO en mail naar de andere MR'en	Ellen
Vacature GMR i.v.m. vertrek Lotte eind schooljaar	Lotte / Directie
Ingekomen vraag over afzeggen gymlessen in team bespreken	Ellen
Concrete punten inbrengen wat we willen weten of waarover we willen meedenken in de nieuwbouw	Allen

9. Rondvraag / mededelingen / wvttk

- Stukje voor de nieuwsbrief:
 - Ilse aangesloten bij OR vergadering
 - Verheldering rapport besproken
 - We zijn geïnformeerd over beleid vervanging bij ziekte
 - Vraag binnengekomen

10. Sluiting

De volgende keer is donderdag 11 april.